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aan BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND

Werkgroep invoer straat- en asielhonden  -  Stand van zaken

In het activiteitenverslag van de Vlaamse Raad voor Dierenwelzijn 2021 is te lezen dat er 
sinds enkele jaren aanzienlijk meer straat- en asielhonden worden ingevoerd voor 
adoptie in Vlaanderen. Deze invoer gebeurt vooral vanuit Spanje en Oost-Europa. De 
Vlaamse Raad voor Dierenwelzijn nam zelf het initiatief om dit onderwerp te bespreken 
en richtte een werkgroep op met vertegenwoordigers van dierenartsen, hondenhandel, 
asielen, het Federaal Agentschap voor de Veiligheid van de Voedselketen (FAVV) 
enzovoort.

1. Wat is de huidige stand van zaken van deze werkgroep?

2. Zijn er al conclusies getrokken?

3. Er hebben in 2021 vier vergaderingen plaatsgevonden. 

Is er al een advies? Zo niet, wanneer kunnen we dat advies verwachten?

4. Hoeveel straat- en asielhonden zijn er vanuit Spanje in 2019, 2020 en 2021 
ingevoerd in Vlaanderen?

5. Hoeveel straat- en asielhonden zijn er vanuit Oost-Europa in 2019, 2020 en 2021 
ingevoerd in Vlaanderen?



BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND

ANTWOORD 
op vraag nr. 525 van 28 april 2022
van ELS STERCKX

1-3.De conclusies van de werkgroep werden overgemaakt aan de Vlaamse Raad voor 
Dierenwelzijn en de Raad bekijkt deze nu. Ik verwacht dat de Raad zijn advies in het 
najaar aan mij overmaakt. 

4-5.Ik beschik niet over deze gegevens.
De data in Traces geven aan uit welke landen de honden komen. Maar niet al deze 
honden belanden in België daar ze ook een andere eindbestemming kunnen hebben, 
en niet alle Spaanse honden zijn straathonden.
Omgekeerd zijn er eveneens buitenlandse honden die in België belanden zonder 
registratie in Traces.
Voor de data van Traces verwijzen we u naar het FAVV.


